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Verslag 13 december 2023 bestuursvergadering 
Aanwezig: Paul de Roos (Voorzitter) Marc Nagelhout, Alexandra Groote, Sabrina Goossens, 
Jotika Verdel (verslag) 
Afwezig: Arnaud Paagman (met kennisgeving) 

 
1. Opening 
• De voorzitter opent de vergadering. 
 
2. Verslag 16 november en actielijst 18 oktober  

Verslag nog niet vastgesteld, er ontbreekt een stukje over de 2e handsbeurs. 
Actielijst behandeld. De verschillende commissies/werkgroepen zal gevraagd worden om 
aan te geven wat ze volgend jaar willen doen, en hoeveel financiële ondersteuning ze 
hierbij nodig hebben. 
 
 

3. Binnengekomen mail 
• Afspraak Sportcentrum RUG 

Paul gaat er heen, Jotika, Alexandra misschien 
• Huren wijkgebouw tbv schaken:  

Is goedgekeurd. .  
• Informatieborden  

Ter kennisgeving aangenomen. Er was al positief op besloten 
• Vraag Groene Enclave. : 

Er is nog geen update mbt de Groene Enclave. De vraag was echter ook geweest om bij de 
gemeente het verslag van die middag op te vragen.  

• Huren wijkgebouw tbv kinderbijeenkomst 
Gezien het maatschappelijk belang wordt dit toegestaan. Wel afspraken maken over 
gebruik. Geen huur, wel zelf zorgen voor drinken en eten. Paul neemt contact op.  
 

4. Externe overleggen 
• Nabuuroverleg 

Volgend overleg 25 januari. Paul gaat.  
• SDO:  

Verslag ter info.  
Verkeer: 
Verslag ter info.  
School:  
Opmerkingen over achterlating lokaal, niet duidelijk wat het probleem is geweest. Wel een 
leerpunt voor het bestuur om bij evenementen in wijklokaal goede afspraken te maken met 
de gebruikers. Eventueel de volgende dag controleren.  
 

5. 20-jarig bestaan.  
In het voorjaar iets organiseren. Kraampjes. Niet alleen voor kinderen, maar ook voor 
ouderen. In de vrijwilligerspool vragen om ideeen.  
 

6. Blijk van waardering. 
• Er is dit jaar weer veel gedaan en georganiseerd door vrijwilligers. Er is nog ongeveer 500 

euro te besteden. Aantal vrijwilligers, inclusief bestuur, ongeveer 30-35 mensen. Kleine 
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attentie wordt uitgezocht door Sabrina. 
 

 
7. Stand van zaken commissies 
• Communicatie. 

Nieuwe afspraak maken over gebruik Mailchimp/Laposta. 
Er zijn veel nieuwe leden bijgekomen nav het flyeren.  

• WBTR 
- Aanpassingen weer doorgenomen. Tijdens de ALV waren er opmerkingen gemaakt over 

het HHR. Dit is doorgenomen door Paul en Jotika.  
- Volgende keer weer behandelen.  

• Financiën:  
- Aanmaningen zijn verstuurd 
- We blijven nog net binnen budget 
- Nog geen duidelijkheid over wijkvisie 
- Bestuur wil graag het wijklokaal aankleden met gordijnen 
 

8. Rondvraag 
Bijeenkomst financiën: Voorgesteld wordt om in het nieuwe jaar een aparte sessie 
te houden over de begroting, ter voorbereiding van de ALV. We moeten zorgen 
dat we een duidelijk voorstel hebben over hoe we met de financiën, en ook het 
wijkwethoudersbudget omgaan.  
 
  

9. Sluiting 
 De voorzitter sluit de vergadering. 


